

10D7N I ♥ AMAZING ITALY

Tour code: ITA10L

TOUR HIGHLIGHTS

- **MEALS PLAN :**
7 BREAKFASTS, 7 DINNERS
- **SPECIAL MEALS :**
SQUID INK SPAGHETTI, SEAFOOD PLATTER,
ITALIAN PIZZA+PASTA,PARMA HAM TASTING,
HOTEL DINNER, CHINESE MEAL, etc.....
- **4★ HOTEL THROUGHOUT**
- **ATTRACTIONS HIGHLIGHTS:**
MILAN – SFORZA CASTLE, MILAN CATHEDRAL,
GALLERIA VITTORIO EMANUELE II, LA SCALA
OPERA HOUSE, PIAZZA DELLA SCALA

VENICE – PRIVATE WATER TAXI (INCLUDED), ST.
MARK’S SQUARE, ST. MARK’S BASILICA, DOGE’S
PALACE, BRIDGE OF SIGHS, GLASS BLOWING
FACTORY

PARMA – PARMA HAM TASTING

PISA – LEANING TOWER, DUOMO, BAPTISTERY,
SQUARE OF MIRACLE

TUSCANY – THE MALL OUTLET

ASSISI – ST FRANCIS BASILICA, PIAZZA DEL COMUNE

ROME – COLOSSEUM, TREVI FOUNTAIN, ROMAN
FORUM

NAPLES & POMPEII – POMPEII ARCHAEOLOGICAL
SITES (ENTRANCE INCLUDED), MT. VESUVIUS



DAY 1

SINGAPORE → MILAN

Assemble at the airport and set off to the global capital of fashion and design - **Milan**.

DAY 2

MILAN (MEALS ON BOARD / CHINESE D)

Kick start the morning with the first stop at **Sforza Castle**, a majestic fortress where Milan's noble lords used to live in. Later, drop by the lofty **Milan Cathedral** for great shots of the Gothic exterior façade and orientate yourself at **Galleria Vittorio Emanuele II** before assembling at **Piazza della Scala**. Afterwards, enjoy a photostop at the lavish **La Scala Opera House** and spend the remaining afternoon free at leisure to explore this vibrant metropolis on your own.

DAY 3

MILAN – VENICE (B / SQUID INK SPAGHETTI D)

This morning, take a private water taxi to the heart of romantic Venice and begin your tour at **St. Mark's Square** with an interesting outlook at the

famous cathedral **St. Mark's Basilica** – known as 'church of gold' due to its opulent design and gold ground mosaics. Thereafter, swing by two of Venice's main landmarks, the **Doge's Palace** and the **Bridge of Sighs**, for some stunning pictures and visit a **glass blowing factory** to learn more about the art of Murano glassmaking, an elite trade unique to the island.

DAY 4

VENICE – PARMA – LA SPEZIA (B / SEAFOOD PLATTER D)

After breakfast, head to Parma and visit a local **Prosciutto (Parma Ham) Shop**. Learn about the art of Parma Ham Making which aims to cure a leg of pork with pure sea salt in order to keep the meat as sweet-tasting and supple as possible. Have a chance to savor and compare the various stages of ham that are aged differently. Afterwards you may consider joining an **optional visit to Cinque Terre**, a UNESCO World Heritage Site where five perilously-perched villages are strung along a short stretch of cliffs above the Gulf of Poets. Explore the old footpaths that lead through olive groves, vineyards and orchards between the villages of **Riomaggiore, Manarola, Corniglia, Vernazza & Monterosso** via the regional train.

DAY 5

LA SPEZIA – PISA – TUSCANY (B / ITALIAN 3 COURSE D)

This morning, travel to **Pisa** and visit the **Square of Miracles**, site of the famous trio. Witness medieval masterpieces from the Renaissance period in the **Piazza Del Duomo** including Italy's iconic **Leaning Tower of Pisa** and the **Baptistry**. In the afternoon, you may wish to join an optional tour to Florence, the birthplace of Renaissance Art. Admire Filippo Brunelleschi's dome design at the Duomo as well as Lorenzo Ghiberti's bronze doors design at The Baptistry and cross the Ponte Vecchio archbridge glittered with jewelers, art dealers and souvenir sellers.

*(FAMOUS FLORENTINE STEAK & WINE D, Top Up €25 p.p)

DAY 6

TUSCANY – ASSISI (B / LOCAL D)

Begin this morning with some shopping time at **The Mall Outlet** where you can find almost all of the luxury brands that you can think of and enjoy savings of 30%-70%. Later, revel in a scenic drive to the fame walled city of **Assisi**, an idyllic well-preserved medieval town with an aura of mystical serenity and Italy's second most popular pilgrimage destination

after the Vatican. View the **St Francis Basilica**, which holds the crypt of St Francis, covered with fascinating frescoes by Giotto that depicts the life of the said beloved saint. Stroll down the narrow but picturesque streets of **Piazza del Comune**, the old town centre which houses many spellbinding ancient religious structures.

DAY 7

ASSISI – ROME (B / ITALIAN PIZZA & PASTA D)

After breakfast, drive towards the capital of Italy- **Rome** and be awed by the magnificent sight of the **Colosseum**, largest amphitheatre ever built withholding a capacity of up to 80,000. View the **Roman Forum** - heart of ancient Rome comprising of archaic buildings and shrines including the ancient former royal residence. Afterwards, marvel at the city's largest Baroque fountain masterpiece **Trevi Fountain**. Enjoy the rest of the afternoon free at leisure.

DAY 8

ROME – POMPEII – NAPLES – ROME (B / HOTEL D)

Today, travel to **Pompeii** to visit this famous UNESCO-listed archaeological site. Learn about the chronology of how Pompeii became buried in volcanic ash and pumice in the eruption of Mount Vesuvius in AD 79. Thereafter, transfer to the historical city of **Naples**. Afterwards, you may visit the ancient street "**Via Toledo**" - one of the most bustling shopping streets in the City of Naples or join an **optional outing to the "Designer Outlet La Reggia"**.

DAY 9

ROME → SINGAPORE (B / MEALS ON BOARD)

Enjoy the rest of the day at leisure till it is time to transfer to the airport for your flight home.

DAY 10

SINGAPORE

We hope you enjoyed your vacation with **Hong Thai Travel** and we look forward to seeing you again for your next trip.

Remarks =====

- Tips for Driver/ Tour Manager/Local Guide
€70 p.p (Based on 10D7N) ; €80 p.p (Based on 11D8N)
- Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- Due to seasonal / weather subjective conditions of itinerary, we reserve the right to arrange alternative attraction / transport should state be unavailable.

Updated 8-Nov-21 LJ



10天7晚我♥迷人意大利

团号: ITA10L

行程特点:

- 包含膳食:

7 早餐, 7 晚餐

- 特色风味餐:

墨鱼汁意大利面晚餐、海鲜拼盘晚餐、意大利披萨+面条晚餐、帕尔马火腿、酒店晚餐、中式及意式晚餐, 等等。。。

- 全程 4★酒店

- 景点特色:

米兰 - 斯福尔扎城堡、米兰大教堂、埃马努埃莱二世长廊、卡拉歌剧院、斯卡拉广场

威尼斯 - 水上的士 (包含船票)、圣马可广场、圣马可大教堂、总督宫、叹息桥、玻璃工坊

帕尔马 - 品尝帕尔马火腿

比萨 - 比萨斜塔、大教堂、洗礼堂、奇迹广场

托斯卡纳 - THE MALL 工厂直销

阿西西 - 圣方济教堂, 市政中心广场

罗马 - 古罗马斗兽场、特莱维喷泉、古罗马遗址

那不勒斯 & 庞贝 - 庞贝古城 (包含门票)、VESUVIUS 火山



DAY 1

新加坡 → 米兰

齐聚新加坡樟宜机场, 搭乘国际航班飞往世界时尚与设计之都 - 米兰。

DAY 2

米兰 (机上用餐/中式晚餐)

抵达后, 展开城市观光游, 外观曾是米兰贵族斯福尔扎家族住所的斯福尔扎城堡。随后, 前往世界五大教堂之一, 拥有最多雕像的哥特式建筑, 亦是米兰的象征和中心的米兰大教堂。穿过埃马努埃莱二世长廊, 来到斯卡拉广场, 于卡拉歌剧院合影, 而后享受一些自由时间窥探这魅力四射的大都会。

DAY 3

米兰 - 威尼斯 (早/墨鱼汁意大利面晚餐)

今日, 乘坐私人水上的士前往威尼斯中心。集合于圣马可广场, 我们将外观富丽堂皇的圣马可大教堂-

其室内因使用了黄金装饰的马赛克立面，在阳光的照射下，瞬间便金碧辉煌，耀眼万分。而后，前往两大威尼斯地标，悠荡在美轮美奂的**总督宫**和**叹息桥**。最后，参观威尼斯以制造色彩斑斓的穆拉诺玻璃器皿而闻名于世的**玻璃工坊**，一览烧制玻璃的制作过程。

DAY 4

威尼斯 - 帕尔马 - 拉斯佩齐亚 (早/海鲜拼盘晚餐)

早餐后，驱车前往**帕尔马**，参观其一**帕尔马火腿店**，并有机会品尝不同年份的火腿。被誉为全世界最著名的腌制火腿，其制作过程仅以海盐天然腌制，腌制时间更需依据火腿的大小独立腌渍风干，以确保肉质的香嫩。您可考虑**自费参观美得令人屏息的世界文化遗产-五渔村**。乘坐火车穿梭其间，欣赏沿途悬崖边上的湛蓝大海、蜿蜒栈道、彩色房屋，挞伐在古时候所遗留的步道、橄榄园和葡萄酒庄。

DAY 5

拉斯佩齐亚 - 比萨 - 托斯卡纳 (早/意大利 3 道菜晚餐)

今天，前往**比萨**游览**奇迹广场**。在此，您可目睹 3 座著名地标，于文艺复兴时期建造的**大教堂**，**洗礼堂**，和世界举世闻名的**比萨斜塔**。随后，您可考虑自费游览佛罗伦萨-文艺复兴时期的始源。于此，参观被评为世界最美教堂之一的佛罗伦萨圣母百花大教堂，欣赏建筑大师布鲁内莱斯基设计的著名圆顶，雕塑家洛伦佐·吉贝尔蒂于 1452 年雕刻的天堂之门，而后漫步在横跨阿诺河上的中世纪石造拱桥。

* (著名佛罗伦萨的牛扒配红酒晚餐，附加费€25 每人)

DAY 6

托斯卡纳 - 阿西西 (早/当地晚餐)

今早，前往 **THE MALL 工厂直销**，享受高达 30-70% 折扣的商品，于令郎满目的品牌血拼购物一番。随后，驱车前往被誉为“宗教圣城”，继梵蒂冈后意大利第二座朝圣之地的乡间小镇**阿西西**。于此，我们将前往被列为世界遗产的**圣方济各教堂**，室内众多壁画，亦是安放天主教圣人圣弗朗西斯科遗体的地方。而后，抵达洋溢着古城质朴与

庄重感的**市政广场**，各城门街道的汇集之处，一览米诺瓦神庙，三狮喷泉等地标。

DAY 7

阿西西 - 罗马 (早/意大利披萨与面条晚餐)

今日，驱车前往意大利首都**罗马**，欣赏宏伟壮观且举世闻名的建筑遗址**古罗马斗兽场**。建于公元 72 至 82 年间，此罗马竞技场估计可容纳 5 至 8 万名观众，更被联合国教科文组织列为世界文化遗产。随后，我们将抵达**古罗马广场**，窥探这曾是古罗马帝国经济和政治的中心。而后来到**特莱维喷泉 (许愿池)**，罗马市内最大的但以巴洛克式建筑，享用一些自由时间。

DAY 8

罗马 - 庞贝 - 那不勒斯 - 罗马 (早/酒店晚餐)

早餐后，出发前往庞贝，认识世界文化遗产**庞贝古城**。此座于公元 79 年间被维苏威火山灰覆盖的城市，是今天世界上唯一一座其构造完全与当时相符的城市。而后，我们将驱车前往**那不勒斯**，您可自由探索著名古街道“托利多大街”或**自费前往名牌 Outlet "La Reggia"**。

DAY 9

罗马 → 新加坡 (早/机上用餐)

自由活动直至集合时间，送往机场搭乘国际航班回返新加坡。

DAY 10

新加坡

抵达温暖家园新加坡。希望您与康泰旅行社共享美好回忆，身心康泰。

注：

* 全程 10 天 7 晚/11 天 8 晚

小费欧元€70/€80 每人(包含司机、导游、领队)

* 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。

* 重大活动举行期间，酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排

* 行程顺序如有更改，恕不预先告知。

* 中文行程若出现出入，将以英文版本为依据。

Updated 8-Nov-21 LJ

